
Verslag Algemene Ledenvergadering van de VJK op 25 
november 2022 

 
Datum:  
Vrijdag 25 november 2022  

 
Tijd:  
14.00 – 16.00 

 
Locatie:  
Online: Zoom 

 

Aanwezig vanuit het bestuur van de VJK: John Olivier, Ruud Lamers, Stijn van Cleef, Ronald 
Westerhof, Mirjam van der Sluis, Malu Hertzdahl, Elly Poldervaart en Iris de Jong (ondersteuning 
bestuur). 
Aanwezig leden: André Muller (gemeente Meijerijstad), Christel de Jong (gemeente Purmerend) 
Christian op de Haar (gemeente Lingewaard), Jeanet van Olst (gemeente Raalte), Rick Keim 
(gemeente Deventer), John Vogel (gemeente Ijsselstein) en Joost Schrieken (stichting Waternet). 

 

Afwezig: Vera Voigt, Onno Looijestijn  
Voorzitter: John Olivier  
Notulist: Iris de Jong  

Agenda 

 1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda  

2. Vaststelling verslag algemene ledenvergadering op 25 november 2022 

3. Goedkeuring jaarrekening 2021 en vaststelling begroting 2023 

4. Benoeming nieuw bestuurslid 

5. Voorgenomen activiteiten voor 2023 

6. Rondvraag 

7. Sluiting 

1. Opening 

a. John Olivier opent de online vergadering en heet iedereen van harte welkom. Op de valreep kan de 
VJK nog gebruikmaken van de mogelijkheid tot digitaal vergaderen die op 1 december 2022 vervalt. 

2. Verslag van de algemene ledenvergadering van 25 november 2021  

Het verslag wordt vastgesteld conform het concept. 

3. Goedkeuring jaarrekening 2020 en vaststelling begroting 2023 

3.1. 
 
 
 
3.2. 
 
 

John geeft aan dat er weer incidentele subsidie voor 2023 verkregen is vanuit het ministerie 
van Binnenlandse Zaken en Koningsrelaties (BZK). Hier is het bestuur uiteraard heel blij mee en 
heeft het ministerie van BZK ook blijk gegeven van haar waardering. 
 
Stijn van Cleef, penningmeester, licht toe dat zonder de subsidie het huidig ambitieniveau van 
de VJK niet kan worden gehandhaafd. 
 



3.3. 
 
 
 
 
3.4. 
 
 
 
 
3.5. 
 
 
 
3.6 
 

De kascommissie heeft alles stukken en kosten bekeken. Vanuit de kascommissie was er een 
opmerking over de kosten van het najaarscongres. Deze waren namelijk erg hoog omdat de 
locatie en techniek samenvielen. Het is niet zo dat dit direct een actiepunt is, maar wel dat het 
belangrijk is om dit aspect in de toekomst voor ogen te houden. 
 
Rick Keim, lid van de kascommissie, geeft ook aan dat een aantrekkelijke  locatie belangrijk in 
verband met de ontmoetingsfunctie die congressen hebben en gaat er vanuit  dat het bestuur 
rekening houdt met de kosten. Het is meer een algemene opmerking dat verder gekeken kan 
worden naar bijvoorbeeld aantrekkelijke locaties bij gemeenten. 
 
De ledenvergadering verleent goedkeuring aan de jaarrekening met decharge, in het bijzonder 
aan de penningmeester, en de rest van het bestuur. De begroting wordt vastgesteld conform 
het verslag. 
 
Stijn geeft aan dat volgend jaar nieuwe leden benaderd moeten worden die interesse hebben 
tot het toetreden van tot de kascommissie. John geeft aan dat Stijn leden hiervoor kan 
benaderen. Mocht er geen interesse zijn, worden er door het bestuur leden aangewezen. 

4. Benoeming nieuw bestuurslid 

4.1. 
 
 
 
 
4.2. 
 
 
4.3. 

Het bestuur draagt Rick Keim, strategisch juridisch adviseur bij de concernstaf in de gemeente 
Deventer, voor als nieuw bestuurslid. Het bestuur is blij hem te mogen verwelkomen als nieuw 
bestuurslid. John geeft aan dat Rick Keim een waardevolle toevoeging is aan het bestuur met 
zijn achtergrond in het omgevingsrecht.  
 
Rick Keim is ook blij om toe te treden tot het bestuur en denkt zelf ook van toegevoegde 
waarde te kunnen zijn.  
 
Rick Keim wordt  unaniem benoemd als bestuurslid per 1 december 2022. Stijn verwerkt dit bij 
de KvK en zorgt voor de registratie in het UBO register. 

5.  Voorgenomen activiteiten voor 2023    

5.1. 
 
 
 
 
 
5.2. 
 
 
 
 
5.3. 
 
 
 
 
 

Op donderdag 24 november vond een fysieke bestuursvergadering plaats in Utrecht. Het 
thema voor het congres van volgend jaar stond centraal, evenals de datum voor het congres. 
In de afgelopen twee jaar organiseerde de VJK een najaarscongres, maar volgend jaar wordt 
teruggevallen op hoe de planning verliep voor corona. Dit betekent dat het congres weer 
plaatsvindt in juni en de ledenvergadering blijft gepland staan voor in het najaar. 
 
John vertelt dat het opnieuw een hybride congres wordt, waarbij het ochtendprogramma 
digitaal te volgen is en in de middag workshops op locatie gevolgd kunnen worden. John geeft 
aan zelf de voorkeur gegeven te hebben aan volledig fysiek, maar het overige bestuur koos 
voor hybride. 
 
Joost Schrieken vraagt waar deze twijfel bij de voorzitter vandaan kwam. John geeft aan 
hiermee enerzijds de kosten wat te willen drukken en anderzijds dat het congres om een 
ontmoetingsfunctie gaat. Wil de jurist nog wel komen als het programma ook hybride te 
volgen is? Joost Schrieken denkt dat het meer van deze tijd is om wel hybride te organiseren. 
Zo merkt hij binnen de waterschappen niet dat er minder bezoekers komen bij hybride 
evenementen. Fysieke deelname levert veel bezoekers op. 



 
5.4. 
 
 
 
 
5.5. 
 
 
5.6.  
 
 
 
 
 
 
 
5.7. 
 
 
 
 
 
5.8. 
 
 
 
5.9. 
 
 
5.10. 
 
 
 
5.11. 
 
 
5.12. 

 
John geeft aan dat de digitale ledenvergadering goed bevalt.  Het bestuur is voornemens deze 
in principe in de toekomst digitaal te houden. Bij bijzondere onderwerpen kan uiteraard een 
fysieke ledenvergadering worden georganiseerd. De ledenvergadering kan hiermee 
instemmen. 
 
Het bestuur heeft in haar bestuursvergadering  het volgende voorlopige thema voor het 
congres op 15 juni 2023 gekozen: ”Een gemeentelijk perspectief op burgergericht procederen” 
 
De VJK neemt ook deel aan het project ‘burgergericht procederen’ vanuit het ministerie van 
Justitie. Binnen het project zijn ruim 100 mensen geïnterviewd. Vanuit de VJK hebben Malu 
Hertzdahl en John meegewerkt aan een  interview. De resultaten zijn hiervan op 24 november 
gepresenteerd en hierdoor raakte John geïnspireerd om een congres met dit thema te 
organiseren. John heeft aan het ministerie van Justitie het verzoek gedaan  een bijdrage te 
leveren aan ons congres. Bert Marseille, hoogleraar aan de Universiteit Groningen, heeft een 
bijdrage toegezegd.  
 
Malu geeft aan dat ook leden deel kunnen nemen aan de congrescommissie en namen aan 
kunnen dragen. Alle input is welkom. Bestuurslid Mirjam van der Sluis sluit zich hier bij aan. De 
VJK is er namelijk voor en door leden. Geïnteresseerde leden die deel willen nemen aan de 
congrescommissie 2023 kunnen dit op korte termijn nog doorgeven aan Iris de Jong via 
info@vjk.nl.  
 
John licht toe dat er  overleg is geweest met BZK over de samenwerking met andere 
verenigingen. De VJK is voornemens om met de Vereniging van Rekenkamers samen een 
fysieke activiteit te organiseren.  
 
Daarnaast is het idee om nog iets te organiseren rondom “juridische control en financial 
control” bij projecten. De lijnorganisatie is daarbij vaak slecht aangesloten.  
 
Tot slot is ook het idee in het bestuur ontstaan om een webinar te organiseren rondom 
fiscaliteit en juridische kwaliteitszorg. De vraag wordt opgeworpen of juristen genoeg weten 
over regiodeal ontwikkelingen.  
 
Hier ligt een kans om iets samen te doen met FAMO. Elly zoekt de contactgegevens van de 
FAMO op. 
 
Een oproep aan een ieder om met suggesties voor activiteiten te komen. 

Rondvraag    

5.1. 
 
 
5.2. 
 
 
 
 
5.3. 
 

Bestuurslid Elly Poldervaart geeft aan dat er mooie voornemens zijn opgenomen over de 
juridische dienstverlening  van VNG in VNG-Werkprogramma 2023. 
 
Malu heeft vanochtend via Twitter meer gedeeld over de podcastserie ´Publieke ruimte´.  
Hier is Sandra Palmen van de Belastingdienst  voor het eerst aan het woord met haar visie 
over ambtelijk vakmanschap. Ze is voor het eerst in de publiciteit getreden en het is een heel 
interessante podcast. De podcast is via hier te beluisteren. 
 
Mirjam geeft aan dat de VJK momenteel 199 leden heeft. Het is de bedoeling om voor het 
200ste lid iets leuks te bedenken en hier een moment van te maken.  

mailto:info@vjk.nl
https://www.podbean.com/ew/pb-kwd6b-1314d07#.Y4BhEhLn8dw.twitter


 
5.4. 
 
 
 
5.5. 
 
 
5.6. 
 
 
 
 
5.7. 
 
5.8. 
 
5.9. 
 
 
 
 
 
 
5.10. 

 
Mirjam geeft aan dat openbare stukken te vinden zijn op de website van de gemeente 
Amsterdam over de verbetering van de juridische functie. De juridische functie staat 
momenteel heel hoog op de agenda van de burgemeester.  
 
Joost Schrieken geeft aan dat het al heel goed is dat de gemeenteraad er aandacht aan 
besteed.  
 
John geeft aan dat het goed is om betreffende van de Amsterdamse Rekenkamer in de 
nieuwsbrief te delen, evenals het raadsvoorstel van de gemeente Amsterdam  uit 2001 
betreffende juridische kwaliteitszorg. Het rapport van de Amsterdamse Rekenkamer uit 2014 
betreft een evaluatie van voorgenomen verbeteringen van de juridische functie.  
 
Christel de Jong vond het fijn om na vijf jaar weer aan te sluiten bij de ledenvergadering. 
 
Rick Keim vond het leuk om voor de eerste keer bij de ledenvergadering aan te sluiten. 
 
John heeft een speciaal woord van dank voor Ruud Lamers. Hij heeft namelijk een nieuw 
regionaal overleg opgezet met de gemeenten Maashorst, Land van Cuijk, Meijerijstad, Boekel 
en Oss. Zij zullen twee à drie keer per jaar samenkomen om te praten over juridische 
kwaliteitszorg. Er wordt gehoopt op meer van dit soort samenwerkingen. De gemeenten uit dit 
regionaal overleg hebben huiswerk meegekregen om na te denken hoe juridische 
kwaliteitszorg meer levendig gehouden en geborgd kan worden.   
 
Tot slot geeft John aan dat tot 1 december de mogelijkheid tot digitaal vergaderen bestaat (NB 
inmiddels verlengd tot 1 februari 2023). Het voornemen van het bestuur is om in de statuten 
deze mogelijkheid expliciet op te nemen. 
 

Aanwezigen zijn eens met dit voorstel en machtigen het bestuur om deze statutenwijziging 
door te voeren. (NB inmiddels is bekend geworden dat het ministerie van Justitie voornemens 
is om het digitaal vergaderen van verenigingen in Boek II te regelen. Onduidelijk is nog 
wanneer deze wetswijziging in werking treedt).  

6.  Sluiting 

6.1. John Olivier dankt iedereen voor de aanwezigheid en sluit de digitale ledenvergadering. 

 


